
           

 

 

Amendement  

 

Beëindigen pilot voedselfiets 

De gemeenteraad van Hengelo, ter vergadering bijeen op 13 juli 2021 

Onderwerp: Kadernota 2022‐2025  
 
Overwegende dat 
 
‐  Hengelo al haar inwoners stimuleert om afval optimaal te scheiden. 
‐   Ook inwoners in hoogbouw de gelegenheid moeten hebben om aan de doelstelling, tot optimaal afval  
                scheiden van Hengelo bij te dragen. 
‐        De voedselfiets hier onvoldoende aan bijdraagt. 

‐ De wethouder al aangegeven heeft dat er gewerkt wordt aan een voorstel om een biobox bij 
hoogbouw te plaatsen. 
 

 
Van mening dat 

 
‐  De voedselfiets slechts voor een beperkte aantal inwoners in de hoogbouw gebruikt (kan) worden; 
‐  Uitsluitend etensresten bij de voedselfiets ingeleverd mogen worden, waardoor andere GFT nog 

steeds in het restafval verdwijnt; 
‐  De benodigde extra €50.000 de afvalstoffenheffing zal verhogen; 
 
 
Spreekt uit dat het Hengelose college van B &W op 
 
‐  De voedselfiets per 1 januari 2022 te stopt. 
‐  Ruim voor de afvalbegroting met een voorstel te komen om bij hoogbouw ook de optimalisatie slag te 

maken in het afval scheiden. 
 
Amendeert het voorstel als volgt: 
‐  onder 6.1 ontwikkeling OZB, riool‐ en afvalstoffenheffing te schrappen:  

 
punt 1. Verlenging van de voedselfiets. 

 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 
 
Jeanet Nijhof     Seviye van Wier    Onno Fliechter   Leo Jansen 
PVV Hengelo     Lokaal Hengelo      VVD                      Lid Jansen 


